
 
 

 Schriftelijke vraag: 
 

Vraagnummer: S-110 
 
Datum indiening: 29 maart 2011 
  
Onderwerp: rapporteren grote projecten 
  
Naam indiener: Mickel Langeveld (GroenLinks) 
 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
 
 
Inleiding/Aanleiding: 
 
Alweer in de raad van 26-10-2010 is het rekenkamer rapport sturen grote projecten in de 
gemeenteraad besproken. Het geamendeerde besluit neemt alle aanbevelingen over en 
vraagt om nog in 2010 met een plan van aanpak te komen dat leidt tot een start van het 
structureel rapporteren op grote projecten. (zie bijlage) Ook het eerste kwartaal waarvan in 
het amendement sprake is, is inmiddels gepasseerd. 
 

De besluitenlijst in de stukken van 23 november 2010 geven aan dat wethouder het eens is 
met het amendement en dat de raad het geamendeerde besluit unaniem goedkeurt. 
 

Zover bekent heeft de raad nog géén terugkoppeling gehad op de uitvoering van dit besluit.  
 
Vragen: 
 

Vraag 1 
– Hoe staat het met de uitvoering van dit besluit? 
 
Vraag 1 a 
– Hoe staat het met de implementatie van de aanbevelingen van de 
rekenkamer. 
 

Vraag 1 b 
– Hoe staat het met het maken van het plan van aanpak en uitvoering geven 
aan de inhoud daarvan. 
 
Vraag 2 
 

Mocht het zo zijn dat er tot op het heden geen uitvoering is gegeven aan het 
besluit van de raad, kan het college dan aangeven wat hier de reden van is en 
wat u heeft weerhouden deze redenen met de raad te delen? 
 
Vraag 3 
 
Op welke termijn en op welke wijze denkt u de raad te kunnen informeren over de 
eerste resultaten van de uitvoering van het besluit? 
 



Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
 
Ondertekening: 
 
Mickel Langeveld (GroenLinks) 
 



Bijlage unaniem goedgekeurde amendement van de gemeenteraad.  
 

Amendement 

Registratienummer: 
Agendapunt : 10 Rekenkamer onderzoek sturing grote projecten 
Datum : 26 oktober 2010 
 
De fractie van: GroenLinks e.a. 
overwegende / gelezen hebbende / constaterende dat: 
 

- De rekenkamer een prima stuk werk heeft geleverd met goede aanbevelingen, die ook 
door het college gedeeld worden. 
- De opdracht in het huidige besluit tot “uitvoeren van aanbevelingen” wel heel veel ruimte 
geeft aan interpretatie over wat er moet gebeuren. 
- De commissie GFZ heeft aangegeven nog volgend jaar verbeteringen op het punt 
“sturing grote projecten” te willen zien. 
- De rekenkamer met concrete acties komt die n.a.v. haar rapport moeten worden 
uitgevoerd. 

 
stelt voor om in het raadsbesluit 
De tekst van het besluit (Besluit: ) te vervangen door: 
 

- Alle aanbevelingen uit het rapport over te nemen en het College te verzoeken nog dit 
jaar met een plan van aanpak “sturing grote projecten” te komen, dat moet leiden tot het 
starten van activiteiten nog in het eerste kwartaal van 2011 en eind 2011 tot een situatie 
waarin alle grote projecten conform de aanbevelingen van de rekenkamer worden 
gerapporteerd aan de gemeenteraad. 
- Uitvoering van het plan van aanpak, moet leiden tot realisatie van minimaal de volgende 
producten: 

o Voorstel(len) voor een lijst van criteria waaraan nieuwe en oude projecten 
getoetst worden om te bepalen of ze (nog steeds) als “groot project” worden 
gezien. 
o Voorstel(len) voor een rapportage van grote projecten, zoals deze in principe 
aan 
de raad gerapporteerd gaan worden 
o Voorstel(len) voor het inrichten van het proces rondom “sturing grote projecten” 
waarin aandacht voor het vaststellen van wat een groot project is en de 
rapportagemomenten van grote projecten aan de gemeenteraad. 
o Implementatieaanpak met aandacht voor communicatie richting raad en 
ambtelijke organisatie t.a.v. bewustwording van het belang van goede “sturing 
grote projecten”. 

 
Toelichting: 
Ten aanzien van de sturing van grote projecten hebben college en raad reeds een lange historie 
die niet tot tevredenheid over het onderwerp heeft geleid. Door vooraf duidelijk af te spreken wat 
er zal worden gerealiseerd is er meer wederzijdse duidelijkheid over het (eind)resultaat. Daarom 
gaat dit amendement net iets verder dan te vragen om een aanpak die in 2011 leidt tot resultaat. 
Het definieert net als het “beleidsplan effectindicatoren” een aantal zaken die tot stand moeten 
worden gebracht die voortkomen uit het rapport van de rekenkamer. Namelijk: Criteria tav 
vaststelling grote projecten (1), de rapportage grote projecten zelf (2), beschrijving van het 
proces met daarin aandacht voor rapportage momenten (3) en tenslotte aandacht voor het 
enthousiast maken van iedereen tav het belang van wat we vragen te realiseren (4). 
Invulling binnen deze kaders is volledig aan het college, de raad kan (als men dat wil) het 
rekenkamer rapport gebruiken als toetsing van het resultaat tussentijds danwel eind 2011. 
Het gaat hier nadrukkelijk om een “lichte aanpak” De eerste drie kunnen op één A4 beschreven 
worden. Het laatste punt zou kunnen worden vormgegeven in een interactieve sessie tussen 
raad en projectleiders, waarin meer begrip voor elkaars dilemma’s wordt gekweekt, maar zoals 



gezegd invulling is aan het college. 
 
Ondertekening en naam: 
Mickel Langeveld GL 
Peter de Leeuwerk CDA 
Gera Jacobs GBO 
Ron van Hoeven D66 
Hanny van Brakel CU 
Jeroen Joon VVD 
Frans van Beers PvdA 
 


